



UEFA
EURO2024
GERMANY

Österreichischer Brotzeiteller mit Bauernspeck, Obatzda, Radieschen, Bergkäse Kalbfleischpflanzel und Laugengebäck € 16,00

Austrian snack platter with farmers' bacon, Obatzda (cheese spread), radishes, mountain cheese, veal meatballs, and pretzel bread

Spanische Tapas mit gefüllten Oliven und Peperoni, gegrillten Garnelen, Pflaumen im Speckmantel und Coleslaw Salat € 24,00

Spanish tapas with stuffed olives and peppers, grilled shrimp, bacon-wrapped plums, and coleslaw

Balkan-Spareribs mit Barbecue Sauce und ofenfrischem Baguette € 14,00

Balkan-style spare ribs with barbecue sauce and oven-fresh baguette

Mac`n Cheese-Maccaroni in pikanter Käsesauce an kleinem Blattsalat € 14,00

Mac 'n' Cheese - Macaroni in spicy cheese sauce with a small green salad

Polnische Feuergriller mit Sauerkraut und Bratkartoffeln € 14,00

Polish spicy grilled sausages with sauerkraut and fried potatoes

Südländischer vegetarischer Avocado-Burger mit Mehrkorn- Sesam Kruste, Tomaten, Schlangengurke und Edamame Sojadip € 15,50

Southern-style vegetarian avocado burger with a multigrain sesame crust, tomatoes, cucumber, and edamame soy dip

Favoriten-Schreck : T-Bone-Steak vom Almoachsen mit Barbecue-Rub, Marktgemüse, Rosmarinkartoffeln und Sour-Cream € 38,00

Favorites' Delight: T-Bone steak from Alpine ox with barbecue rub, market vegetables, rosemary potatoes, and sour cream

Lauwarmer Fondant-Schokokuchen mit Bourbon Vanilleeis € 9,00

Warm fondant chocolate cake with bourbon vanilla ice cream

Allergien Allergens

Bitte kontaktieren Sie uns zu, wir händigen Ihnen gerne Unterlagen aus, in denen Sie feststellen können, in welchem unserer Gerichte Allergene enthalten sind. Gerne stehen wir Ihnen bei Fragen zur Seite und versuchen Ihren Änderungswünschen nach zu kommen.

Please get in touch with us, we will be happy to provide you with documents in which you can determine which of our dishes contain allergens. We will be happy to answer any questions you may have and try to accommodate your change requests.

